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Geachte dames en heren, 

Hierbij ontvangt u de antwoorden van het college van B&W op de suggesties en vragen van de SP fractie 

met betrekking tot buurtgericht werken in het centrum. In de bijlage vind u de vragen en suggesties van de 

SP.  

Suggesties 

 

Graag wil het college allereerst reageren op de suggesties gedaan door de SP. Er is inderdaad geen 

wijkvereniging centrum. Wel heeft de buurtcoördinator contact met een substantieel aantal bewoners in de 

diverse buurten in het centrum. Omvang en intensiteit van de netwerken varieert per buurt en ook per deel 

van een buurt. Soms gaat het om individuen, soms om bestuursleden van bijvoorbeeld een Vereniging van 

Eigenaren.  

Aan het begin van het Programma Centrum en bij de totstandkoming van de Centrumvisie zijn twee 

bijeenkomsten (Centrumtafels) specifiek voor bewoners georganiseerd. Wethouder Floris Voorink en 

burgemeester Broertjes waren hierbij aanwezig.  

Het initiatief werd gewaardeerd, maar er was destijds (2015) geen brede behoefte om dit vaker te 

organiseren. Dat vertaalde zich terug in een beperkt aantal aanmeldingen. De wijk centrum is daarvoor te 

groot en divers. De buurt of straat bleek een meer bij de behoefte passend schaalniveau.  

In de afgelopen jaren is bij initiatieven en projecten, zoals bijvoorbeeld nudging Oude Doelen, 

herinrichting Marktplein, planvorming Stationsgebied en het plaatsen van ondergrondse 

verzamelcontainers steeds gezocht naar het passende schaalniveau voor participatie. Daarnaast kwamen er 

ook altijd bewoners af op de verschillende edities van de 12 uur van Centrum Hilversum. 

Als het gaat om projecten en ontwikkelingen in het centrum zullen we daarom deze benadering blijven 

volgen: steeds per project het passende schaalniveau voor participatie bepalen en daarop acteren en 

inrichten. 

Parallel gaan wij ook dit jaar wederom een buurtcyclus starten in alle wijken. Dus ook in het centrum. 

Daarvoor worden nu bijeenkomsten gepland door de betrokken buurtcoördinator Rik van Dijk. Bij het 

plannen en betrekken wordt bewust gekeken naar bestaande reeds actieve bewonersnetwerken en andere 

nieuw actieve bewonersgroepen 

De suggestie van de SP fractie om in het de eerste drie maanden van 2018 een grote inwoners bijeenkomst 

te organiseren nemen wij, gelet op onze eerdere ervaringen voor het centrum niet over. Wel zijn wij bereid 

de overige suggesties mee te nemen in het verder vormgeven van het gesprek dat wij in het centrum met 
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diverse buurten, inwoners en organisaties gaan voeren met betrekking tot de buurtcyclus. Zoals u weet 

maken daarvan een wijkanalyse en wijkagenda onderdeel uit. Beide zijn met name de documenten waarin 

met de buurt de behoeften en kansen worden geformuleerd als input voor eventuele buurtdeals. In deze 

buurtdeals worden wederkerige afspraken gemaakt om tot realisatie van ideeën of initiatieven te komen. In 

2017 hebben wij zoals u weet hier eerste ervaringen mee opgedaan. Deze ervaringen hebben wij met u 

gedeeld in de RIB 2017-95 van 19 december 2017 jongstleden. 

Beantwoording vragen 

 

Vraag 1. 

Op de website van de gemeente Hilversum 

https://www.hilversum.nl/Home/Inwoner/Uwbuurt/Wijken/Centrum staat te lezen dat er een wijkmanager 

is. Wie is die wijkmanager? En  van welke organisatie is die dan? En wat doet de wijkmanager? Hoe is de 

wijkmanager bereikbaar? 

Antwoord: 

De wijkmanager is Linda Eijlers werkzaam bij Hilverzorg, email: l.eijlers@hilverzorg.nl. Voor advies 

m.b.t. ondersteuning bij langer thuis blijven wonen, mantelzorgondersteuning en (thuis) leven met 

dementie kunt u bij haar terecht. 

Vraag 2. 

Ook staat hier Cis van Beurzen, Versa Welzijn nog benoemd. Maar die is daar nu of straks niet meer actief 

nemen wij aan? Wie dan wel? En hoe is die persoon bereikbaar?  

Antwoord: 

Het klop dat Cis van Deurzen al enige tijd niet meer werkzaam is als opbouwwerker in het Centrum. 

In de subsidie afspraken met Versa Welzijn is afgesproken dat ze met maatschappelijk werk in vier 

wijken actief zijn. Versa Welzijn en Mee hebben afgesproken dat per 1 februari Mee de andere vier 

wijken bedient, zijnde de Meent, Oost, het Noordwestelijk Villagebied en het Centrum. Daarmee is de 

basis aan algemeen maatschappelijk werk in de wijken per februari dekkend.  

Momenteel wordt met beide welzijnsorganisaties gekeken naar hoe het opbouwwerk versterkt kan 

worden in de wijken die vanuit de huidige subsidie nog niet worden bediend, te weten de Meent, het 

Noordwestelijk Villagebied en het Centrum. Dit is onderdeel van het grotere plan waarin we een 

uitbreiding van Sociaal Werkers in de wijken met de zorg en welzijnspartners willen realiseren. We 

willen dit komend half jaar met elkaar implementeren.  

Vraag 3. 

Kan de wijkanalyse voor het centrum ook beschikbaar gemaakt kunnen  worden voor inwoners van het 

centrum? Zie bijvoorbeeld ook informatie bij wijk zuid-oost wij achten dit heel zinnig: 

https://www.hilversum.nl/Home/Inwoner/Uwbuurt/Wijken/Zuidoost.  

Antwoord: 

Ja dat kan. We zullen deze via de website beschikbaar stellen. Tevens sturen wij de wijkanalyse van 

het centrum bij deze ter informatie mee 

Vraag 4. 

Zorgt u dat de informatie voor de inwoners (digitaal en op andere wijze) weer kloppend is? 

Antwoord: 

ja 

In vertrouwen u hiermee een antwoord te hebben gegeven op uw suggesties en vragen, 

Hoogachtend, 

 

de gemeentesecretaris, de burgemeester, 

 

  

D. Emmer P.I. Broertjes 
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